
 
 

 

Třeboň, 19.11.2012 

 

 

Anketa ověřila třeboňské priority 
 

4. října 2012 se v Besedě konalo veřejné diskusní fórum, jehož hlavním cílem bylo definování 

tzv. 10 P - tedy deseti nejzávažnějších problémů či příležitostí města, jejichž řešení vidí 

občané jako prioritní. Po fóru následovala celoměstská anketa, která měla prověřit, zda se na 

zvolených 10 P shodnou i ostatní Třeboňáci. 

Výsledky šetření potvrdily, že občané vidí jako největší problém kvalitu školního stravování. 

Na druhém místě se umístilo zavedení třídění a svozu bioodpadu a třetím nejčastěji uváděným 

problémem bylo více se věnovat řešení drogové problematiky u dětí. Tyto tři problémy 

společně s problematikou slučování škol a nedostatečného propojení místních částí 

cyklostezkami se zároveň staly ověřenými problémy fóra. Tyto problémy stanovil průnik 10 

problémů formulovaných v rámci veřejného projednávání a 10 problémů v  rámci ankety.  

Ačkoliv stále hovoříme o 10 P, ve skutečnosti mohli lidé v anketě hlasovat pro dvacet témat, 

která účastníci fóra vybrali. Všechna tato témata budou zapracována do tzv. Plánu zdraví a 

kvality života, budou s nimi seznámeni zastupitelé a bude k nim přihlíženo při sestavování 

rozvojových dokumentů a rozpočtu. 

 

 

 

Mgr. Alena Zárubová, koordinátorka Zdravého města 
 


